
Čeho chceme docílit – volební program 

 

Obchvat Bosonoh 

Není únosné, aby nás denně terorizovala masivní tranzitní doprava. Různé zákazy či příkazy  

nefungují, auta si cestu najdou vždy. Jediným smysluplným řešením je prosadit a postavit  

jižní obchvat. S jeho trasováním už počítá ZÚR Jihomoravského kraje i územní studie  

Bosonohy. My obchvat posuneme ještě blíže k realizaci. Je to naše hlavní priorita. Budeme  

usilovně jednat na městské úrovni a zajistíme, aby Bosonohy byly slyšet. 

 

Dopravní napojení Bosonohy-sever (Sedla, Za Humny, Cihelna) a R43 

Přetížená Pražská a chybějící komunikace v severní části Bosonoh omezují komfort zdejších  

obyvatel i rozvoj lokality. Chceme prosadit trasování bulváru rovnoběžného s Pražskou, po  

níž bude jezdit tramvaj i trolejbus. S ním počítá i územní studie Bosonohy, je však třeba jej  

dostat i do územního plánu. 

Bude-li R43 trasována na území Bosonoh, jednoznačně prosazujeme její vedení v tunelu v co  

nejdelší části. 

 

Nová mateřská škola 

Ruku v ruce se zvýšeným počtem obyvatel jde i potřeba nové mateřské školky. Už nyní aktivně  

pracujeme na tom, aby v severní části Bosonoh vznikla nová mateřská škola.  

Město Brno nás pověřilo zajištěním pozemku, protože obec zde vlastní prostor nemá. My  

víme jak na to, umíme pozemky vykoupit a vyjednat smysluplné řešení, které Bosonohám  

přinese desítky nových míst ve školce. 

 

Čisté Bosonohy 

Chceme čistou obec. Zajistíme lepší podmínky pro třídění odpadu, recyklaci a opravdu čistý  

veřejný prostor. Nové umístění najdeme kompostárně, kterou jsme dočasně zřídili už v  

minulosti v cihelně. Dosáhneme toho posílením a lepším řízením úklidové čety, kde dnes  

mnohdy levá neví, co dělá pravá. Chceme jí vyčlenit i čas na akutní záležitosti, které je  

potřeba řešit ihned, ale dnes na ně není prostor a vše pak dlouho trvá. 

 

Zkrácení lhůt stavebního úřadu 

Také vám stavební úřad pohnul žlučí? Pravděpodobně je jen málo z nás, kteří by si při  



jednání s ním v posledních letech nepřipadali jako v Kocourkově. Úřad personálně doplníme  

a pohlídáme, aby začal skutečně plnit svoji roli a dodržovat zákonné termíny. Pokud sdílíte  

tento názor, zakroužkujte nás. Změřme, kolik lidí stavební úřad naštval! 

 

Otevřená radnice 

Každý občan by měl vědět, co radnice aktuálně řeší a co plánuje. Nyní je situace opačná. Ani  

zastupitelé mnohdy neví, na čem pracuje vedení obce. To chceme změnit, otevřená  

komunikace a zapojení občanů do každodenní správy věcí veřejných jsou podle nás zásadní  

pro zdravý rozvoj obce. 

 

Modernizace dětských hřišť 

A co děti, mají si kde hrát? Dětských hřišť není nikdy dost. A ty stávající je potřeba opravit.  

Třísky na houpačkách nechceme! Máme vlastní sklad dřeva a umíme vzít nářadí do ruky. Psí  

cvičák budiž důkazem. Když nám dáte důvěru, vaše děti budou na hřištích jako v bavlnce. 

 

Stálé výcvikové centrum pro psy 

Už nyní můžete využívat psí výběh v cihelně, který jsme doslova vydupali ze země. Jedná se  

však o dočasné řešení a my budeme usilovat o to, aby Bosonohy měly psí cvičák pořádný a  

napořád. 

 

Vůně středoamerické kávy v Bosonohách 

Moderní obec by měla mít kvalitní kavárenské zázemí. Za nás kandiduje spolumajitel kávové  

pražírny, který pěstuje a vozí kávové boby přímo z jižní a střední Ameriky, a dokonce z Afriky.  

Chutnou kávu dostaneme blíže vašim domovům. 

 


